
 Dagsorden / Referat   

Bestyrelsesmøde den 6. januar 2022  
Deltagere:   
Bestyrelsesmedlemmer: Ib (Formand) – Gunner (Næstformand + Havnekontor) - Lasse (Kasserer) - Niels 
(Bestyrelsesmedlem) – Bjarne (Bestyrelsesmedlem) 
Bestyrelses suppliant: Jan (1. suppleant) - Renè (2. suppleant) 
Sekretær: Jette   
Fraværende:  
 
Referatet er skrevet ind med rødt 
 
Mødet blev afholdt online, da flere bestyrelsesmedlemmer var i Corona isolation. 

 Status fra udvalgene 
 Udvalgene deltog ikke 

 Gennemgang af sidste mødes referat 
 Sikkerhed 

 Broholdet starter op på lørdag, det er primært belægning de vil tage sig af i løbet af vinteren. 
Lasse har taget kontakt til Würth for at høre, hvad de har af ”tilladte” bro 
behandlingsprodukter. 

 Flid har foreslået forskellige løsninger til sikring af glatte broer: mekanisk rensning og diverse 
skridsikre underlag. Lasse følger op på, om det er relevant at kigge på Flid’s produkter. 

 Korrespondancer til og fra Ry Bådlaug / Ry Marina siden sidste møde: 
 Der er kommet en mail fra SSK, om en fælles SMK, SSK og RB repræsentant i ”Brugerrådet for 

sejlads på Gudenåen”. Bestyrelsen er enige om, at det er en rigtig god ide, Gunner følger den til 
dørs. 

 Evaluering af mødeaktiviteter og planlægning af kommende 
 Intet at bemærke. 

 Bevillings- og beslutningssager 
 Skal vi overveje at betale for at få en plads foroven i søgninger på Google. Pt ser det ud som om 

Silkeborg kommer allerførst uanset, hvad der søges på.  
o Når hjemmesiden er opdateret og kan præsentere sig selv, tages der stilling til 

spørgsmålet igen. 
o Derudover taler Jan med One om opdateringsmuligheder. 

 Næste møde 3. februar kl. 17.00 
 Godkendelse af referat 
 


